

DR. TAN SIU LIN SCHOLARSHIP

In April 2016, the Department was honored to receive the generous donation of HK\$1 million from the Tan Siu Lin Foundation to establish the permanent “Dr. Tan Siu Lin Scholarship.” Starting from the 2016-17 academic year, the Dr. Tan Siu Lin Scholarship will be awarded to five newly declared History majors (including four students of the 4-year curriculum and one senior year entrant) in any programme offered by the Department of History. To encourage students to study abroad, the scholarship also provides funding support for the awardees to take part in an overseas exchange programme during their periods of study at HKBU. HK\$5,000 of the scholarship will be paid to the awardees soon after their admission, while the remaining amount will be paid at a later stage when the awardees have confirmed doing overseas exchanges within their periods of study at HKBU. The remaining amount will not be given if the awardee chooses not to undertake an overseas exchange, and will be equally shared by other awardees of the same cohort.

陳守仁博士獎學金

二零一六年四月，厚蒙陳守仁基金會惠捐港幣一百萬元，是項永久性獎勵得以設立。「陳守仁博士獎學金」將由2016-17學年起，每年頒發獎學金予五名入學成績最優異的歷史學系本科生課程新生（包括四名就讀四年制課程及一名高年級入學的同學），用誌嘉勉。獎學金亦同時資助得獎學生在學期間參與海外交流計劃，鼓勵他們到外國交流學習，擴闊眼界。得獎者每人可獲港幣8,000元或以上（視乎基金年度收入）。其中5,000元於得獎者入讀歷史學系課程後頒發；餘額則待得獎者就讀四年級並已落實參與海外交流計劃後頒發。如得獎者不參與任何海外交流計劃，將不能獲得餘額，而由同屆參與海外交流的其他得獎學生均分。